
Referat fra bestyrelsesmøde nr. 597 
Grundejerforeningen Hampeland  
 

Tilstede er den samlede bestyrelse. 

• Valg af referent 

Jesper er valgt 
• Godkendelse af referat fra sidste møde (Se fremsendte) 

Godkendt uden bemærkninger 
• Samarbejde 

Punktet er taget til efterretning 
• Status på Økonomi 

Taget til efterretning, intet at bemærke. 
• Referater (v. Jørgen) 

Referatet sendes ud til kommentering og hvis ikke der er kommet 
nogle rettelser inden for 3 dage offentliggøres det på hjemmesiden. 

• Aktiviteter v. Jørgen 

Vi har gennemgået forskellige arbejder der skal udføres i 
budgetårene 2025/2026 

Der vil blive afsat midler til: 
Maling af skure og carporte.  
Med hensyn til asfaltering blev det besluttet at være tilbageholdende 
på grund af de forestående store gravearbejder på 
parkeringspladserne. 

Der arbejdes videre med de øvrige foreslåede aktiviteter 

• Status på igangværende projekter 
o Kort nyt fra udvalg 

▪ Skilte 

Intet nyt 
▪ Glatføre 

Udvalget er i gang og der arbejdes fortsat på højtryk for at 
få materiale klar til generalforsamlingen.  



o Områdepleje 

Det eksisterende sneberedskab er opdateret med nye 
muligheder for at bakke sneen op i på parkeringspladserne.  

• Eventuelt 

Bestyrelsen sender en julehilsen ud til samtlige beboere. Jesper 
forfatter. 


